



Highlights!

- ❄ Star Light Garden Oozoo
- ❄ Ojukheon (Filming Site for Sin Saimdang)
- ❄ Railbike @ Jeongdongjin or Samcheok [Based on 4 pax per cart]
- ❄ Lotte World & Aquarium
- ❄ Alpensia Ski Jump Tower [INC: Monorail + a Cup of Drink]



Gourmet!

- ❖ Include Korean specialty meals like, braised herbal country chicken, braised Pork Ribs in Potato Soup, Korean BBQ and many more!
- ❖ Broiled Pork and Squid in hot stew
- ❖ Bibimbap + Traditional Pancake
- ❖ Seafood Shabu Shabu + Salad Buffet

Activities!

- 👁 **DIY Ginseng yogurt making experience @ Jeonggangwon**
- 👁 **Strawberry Farm - Fruits Picking**



Korean Folk Village

Set in a natural environment, visitors can experience the natural atmosphere with over 260 traditional houses reminiscent of the late Joseon Dynasty. All these features have been relocated and restored to provide visitors with a broad understanding of Korean food, clothing, and housing style of the past



Ojukheon

Ojukheon is an important house which shows the lifestyle of the Joseon Dynasty (1392-1910). It is one of the oldest preserved Korean houses. In Mongryongsil room of Ojukheon, one of Korea's great men, Yulgok Yi-I (1536-1584) was born. It is told that his mother Sin Saimdang, also a heroin in Korean history.



Unification Park

Gangneung Unification Park is located in Aninhang Port and Deungmyeong Beach. In 1996, after the North Korean Guerilla Invasion it has become an awareness of national security where they have unification security exhibition halls, warship pavilions.



Star Light Garden Oozoo

Starlight Garden OOOZOOO is a beautiful garden decorated with stunning starlight and illumination. Light-themed park, OOOZOOO consists of 12 themed gardens with various lightning and lamps. In Flower Garden, you can see full of lovely flower lights. Wherever you take photos, all of thigs would be your best photos ever.



Lotte World Theme Park

A full-fledged theme park era in Korea and is regarded as a world-class theme park along with Disneyland of the US and Japan. A complex life town with a department store, hotel, duty-free shops, large discount store and a fitness center in addition to the theme park (include Theme Park Free Pass).

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Or Similar Class
1			-	→
2	✈	~	Korean BBQ	4* Incheon Royal Emporium Hotel
3	Hotel	Bibimbap with Korean Pancake	Braised herbal country chicken	Alpensia Holiday Inn Ski Resort
4	Hotel	Bean curd hot pot	Broiled Squid & Pork in hot stew	4* Ramada Hotel & Suites Pyeongchang
5	Hotel	Own expenses	Charcoal Marinated Pork BBQ	4* Nine Tree Premier Hotel Seoul Pangyo
6	Hotel	Own expenses	Seafood shabu shabu With Salad Buffet	4★ Nine Tree Premier Hotel Insadong
7	Hotel	Braised pork Ribs in Potato Soup	Pan fried Spicy Chicken With fresh Vegetable	
8	Hotel	→		Note: No Hotel Breakfast if return by morning flight



Day 1: Singapore → Incheon

Day 2: Incheon Moraena Market ~ Aramaru Observatory

**Day 3: Incheon ~ Korean Folk Village [Include: Traditional Village + Amusement Village Free Pass]
~ DIY Ginseng yogurt making experience @ Jeonggangwon ~ Alpensia Ski Jump Tower [Include: Monorail +
a Cup of Drink]~ Check-in Alpensia Resort**

**Day 4: Ojukheon (Film sites for Sin Saimdang) ~ Unification Park ~ Railbike @ Jeongdongjin or Samcheok
[Based on 4 pax per cart] ~ Anmok Beach Café Street**

Day 5: Strawberry Farm [Fruit picking] ~ Star Light Garden Oozoo

Day 6: Lotte World Theme Park with Free Pass ~ Lotte Aquarium ~ Dongdaemun Market

**Day 7: Ginseng Outlet ~ Cosmetic Duty Free ~ Gwangjang Market ~ Healthy Liver Shop ~ The Hyundai Seoul
(Department Store) ~ Hongdae**

Day 8: Incheon Airport → Singapore

Transfer to airport for your flight back to Singapore with fond memories of a wonderful holiday with Hong Thai Travel!

Note :

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
5. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type, size & view.
6. Tour is fully conducted in Mandarin.

26 Oct 2021 - PC



8天6晚 我♥韩国 星光之旅

本團特色

- ✿ 星光庭院宇宙
- ✿ 乌竹轩 (韩剧《师任堂》拍摄地)
- ✿ 贞东津 或 三陟铁路自行车 [4人/车]
- ✿ 乐天世界及水族馆
- ✿ 阿尔芬西亚跳台滑雪塔
[含单轨缆车 + 饮料一杯]



精選美食

- ❖ 韩式特色美食：焖土鸡；土豆排骨汤；韩式烧烤等！
- ❖ 韩式焖鱿鱼猪肉
- ❖ 韩国拌饭 + 传统煎饼
- ❖ 海鲜涮涮锅 + 沙拉自助餐

精彩體驗

- 👁️ DIY人参酸奶制作体验 @ 韩国传统饮食文化体验馆
- 👁️ 草莓农场 ~ 水果采摘乐



韩国民俗村

再现了朝鲜后期的生活,生动地展现了当时不同阶层的文化和生活方式;是韩国人和外国人必去的一处名胜。通过参观村内260多座的传统住宅,可以了解到朝鲜时期人们的生活,会给人仿佛乘坐时空列车回到朝鲜时代的错觉。



乌竹轩

因屋檐遍布深色的竹子而得名的乌竹轩,是朝鲜时代著名学者兼政治家李珣的故居,也是身为朝鲜时代第一位女画家,即李珣的母亲申师任堂的出生地。他们母子的肖像也分别印在韩币 5,000 元及 50,000 的纸币上。



江陵统一公园

江陵统一公园位于韩国江源内。它是由一个统一的安全亭组成的,它是一座有着展示设施的露天亭子,是一个展示设施和军舰的展览场所。军舰上填满了海军舰艇,为夺取北韩潜水艇提供了一艘被占领的北韩潜艇,并派遣了海军军舰。



星光庭院宇宙

星光庭院宇宙是光和自然主题的新概念文化空间,由12个主题组成的花园,有各种各样的照明灯和灯具。白天体验由各种花和植物组成的欧洲型康乃馨花园,夜晚体验闪烁的照明和媒体艺术,夜晚中「星」光点点,真的仿佛置身宇宙中哦!



乐天世界主题公园

同迪斯尼乐园一样堪称世界级的主题游乐园;是韩国最大规模室内主题公园+户外游乐场。集观光、游乐为一体,不仅有很多惊险刺激的游乐设施,精彩纷呈的表演及美丽的湖光城色;还有百货公司、酒店、免税店、大型折扣店和健身中心。(含主题公园套票)

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1			-	→
2	→	~	韩式烧烤	4* 仁川机场皇家商场酒店
3	酒店	韩国拌饭+传统煎饼	韩式焖鸡	阿尔芬西亚假日酒店
4	酒店	豆腐火锅	韩式焖鱿鱼猪肉	4* 平昌江原华美达套房酒店
5	酒店	自费	炭烧猪肉	4* 首尔板桥九棵树至尊酒店
6	酒店	自费	海鲜涮涮锅+沙拉自助餐	4* 仁寺洞九棵树至尊酒店
7	酒店	韩式排骨土豆汤	铁板炒鸡	
8	酒店	→		注：若乘早班机返回, 则将无酒店早餐提供



第一天：新加坡 → 仁川

第二天：仁川沙丘市场 ~ 阿拉麻台展望台

第三天：仁川 ~ 韩国民俗村 [含传统府 + 游乐园套票] ~ DIY人参酸奶制作体验 @韩国传统饮食文化体验馆
~ 阿尔芬西亚跳台滑雪塔 [含单轨缆车 + 饮料一杯] ~ 入住阿尔芬西亚假日酒店

第四天：乌竹轩(韩剧《师任堂》拍摄地) ~ 江陵统一公园 ~ 贞东津 或 三陟铁路自行车[4人/车] ~ 安莫克海滩

第五天：草莓农场 [含水果采摘] ~ 星光庭院宇宙

第六天：乐天世界 [含主题公园套票] ~ 乐天水族馆 ~ 东大门

第七天：人参专卖店 ~ 化妆品专卖店 ~ 广藏市场 ~ 护肝宝店 ~ 现代百货商店 ~ 弘大商圈

第八天：仁川 → 新加坡

乘搭豪华客机飞返美丽的家园，并希望您与康泰旅游共享美好的回忆。

注：

1. 在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改，恕不预先告知，将以当地旅行社安排为准；如遇当地酒店客满等因素，将以同等级的酒店取代。
3. 赠送或红利项目将无任何替代或退款
4. 若中英文行程版本出现不符之处，将以中文版本为依据。
5. 房间是根据酒店的分配，康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型差异。
6. 团体全程将以华语讲解

SEL8SN Updated: 27-Oct-21_CN

